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مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان نشان عالی مدیر سال را 

کسب کرد

به گزارش روابط عمومی و بین الملل هلدینگ 
نشان  اجلاس  اصفهان، هشتمین  پتروپالایش 
عالی مدیر سال امروز هشت آذر ماه با هدف 
با  اقتصادی  های کلان  اهداف سیاست  تحقق 
نگاه ویژه به جایگاه مدیران و همچنین ارزیابی 
راهکارهای  ارائه  و  کارآفرینی  و  مدیریت  نقش 
نوین مدیریت بین المللی در مرکز همایش های 
برگزار شد.   گفتنی  و سیما  المللی صدا  بین 
است دکتر محسن قدیری، مدیرعامل هلدینگ 
کسب  به  موفق  نیز   اصفهان  پتروپالایش 
نشان برتر اجلاس نشان عالی مدیر سال شد.  
که  اصفهان  پتروپالایش  هلدینگ  مدیرعامل 
ایراد سخن پرداخت، در جمع  به  آئین  این  در 
و  همه طرح ها  کرد:  اظهار  کشور  برتر  مدیران 
پتروپالایش  هلدینگ  کار  دستور  در  پروژه های 
اصفهان بر اساس برنامه و هدفمند است. وی 
بر ما  تصریح کرد: ما ننشستیم که تحریم ها 
غلبه کند، بلکه برنامه ریزی کردیم و همه آنها 
را با محوریت دانش و تخصص اجرایی می کنیم.  
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با اشاره 
به راه اندازی ۶ شرکت زیرمجموعه در هلدینگ 
برنامه  به  رسیدن  برای  اصفهان  پتروپالایش 
چشم انداز ۱۴۰۵ افزود: برنامه ما تبدیل شدن 
به هلدینگ موفق منطقه و دستیابی به بالاترین 
در  ما  گفت:  وی  است.   پیچیدگی  ضریب 
شرکت های زیر مجموعه شرکتی را داریم که با 
محوریت و مدیریت بانوان فعالیت داشته و پروژه  
بزرگی را در دست اجرا دارد.  قدیری ابراز کرد: 
ما خود را ملزم به موفقیت می دانیم و به همه 
جهانیان نشان خواهیم داد که تحریم ها نمی تواند 
ذره ای از اراده ما نسبت به تحقق اهدافمان که 

سربلندی ایران عزیز است، کم کند.

انعقاد تفاهمنامه همکاری میان 
شرکت آبفا و دانشگاه کردستان

تفاهمنامه همکاری مشترک در زمینه آب و 
فاضلاب میان دانشگاه کردستان و شرکت آبفا 
این استان به امضا رسید. در این جلسه،احمد 
سیاحی مدیرکل دفتر تحقیقات، توسعه فناوری 
و ارتباط با صنعت شرکت مهندسی آبفا کشور، 
محمد فرهاد مدیرعامل، کورش اصلانی معاون 
انسانی و پگاه بهمنی مدیر  تحقیقات و منابع 
تحقیقات شرکت آبفا کردستان و حامد قادرزاده 
رئیس دانشگاه کردستان و معاونین وی حضور 
داشتند . سیاحی مدیرکل دفتر تحقیقات، توسعه 
فناوری و ارتباط با صنعت شرکت مهندسی آبفا 
کشور در این جلسه با اشاره به انعقاد قرارداد 
را  آن  دانشگاه های مختلف کشور  با  همکاری 
امری مبارک و از الزامات صنعت آب و فاضلاب 
بیشتر  پرداخت  اظهار داشت:  عنوان کرد. وی 
به مباحث کمبود آب، حفظ و حراست از منابع 
مصرف  فرهنگ  تبیین  آلودگیها،  برابر  در  آبی 
بهینه آب و انتقال دانش و فناوری، مهمترین 
انتظارات صنعت آب و فاضلاب از دانشگاه در 
چهارچوب این تفاهمنامه است. سیاحی با تاکید 
از نخبگان دانشگاهی در صنعت آب  اینکه  بر 
درستی  درک  باید  گفت:  کنیم،  می  استفاده 
به  فاضلاب  و  آب  شرکتهای  و  دانشگاه  میان 
کردستان  آبفا  شرکت  مدیرعامل  بیاید.  وجود 
نیز با بیان اینکه منابع آبی همواره در معرض 
تهدید آلودگی قرار دارند، گفت: برقراری ارتباط 
مطلوب میان صنعت و دانشگاه موجب می شود 
تا با کمک دانشگاه از چالشها سریعتر گذر کنیم. 
فرهاد خاطرنشان کرد: در راستای این تفاهمنامه 
امکانات شرکت آب و فاضلاب در اختیار اساتید 
کمک  برای  کردستان  دانشگاه  دانشجویان  و 
رئیس  قادرزاده  گیرد .  می  قرار  آبفا  شرکت  به 
دانشگاه کردستان نیز توجه به اقتصاد آب و آب 
مجازی را از نیازهای امروز عنوان کرد و گفت: با 
سرمایه جوانی که در اختیار دانشگاه ها هستند، 
می توانیم زبان مشترک مناسبی با بخش اجرا 
برقرار کنیم. وی خواستار هم افزایی بیشتر بین 
دانشگاه و صنعت شد و گفت: تفاهمنامه باید 
و  برای مردم  ایجاد منفعت  نهایت موجب  در 
عبور از تنگناها شود. در پایان جلسه تفاهمنامه 
همکاری مشترک میان مدیرعامل شرکت آبفا و 

رئیس دانشگاه کردستان امضا شد.

در ۸ ماهه سال 1402 تحقق یافت
ساخت و بازسازی بیش از ۴۳۰۰ 

قطعه صنعتی در نیروگاه رامین اهواز

و  نگهداری  معاونت  سرپرست  پرشی  سعید 
تعمیرات نیروگاه رامین با اعلام این خبر گفت: 
متخصصان کارگاههای ساخت و بازسازی قطعات 
نیروگاه رامین توانستند در ۸ ماهه سال جاری 
و  ساخت  مورد  را  قطعه  و ۳۵۸  هزار  تعداد ۴ 
بازسازی قرار دهند. پرشی گفت: از این تعداد 
و  بسازیم  ایم  توانسته  را  قطعه  قطعات ۲۲۳۸ 
دهیم.  قرار  بازسازی  مورد  نیز  را  قطعه   ۲۱۲۰
سرپرست معاونت نگهداری و تعمیرات نیروگاه 
رامین افزود: تکیه بر توانمندی پرسنل خلاق و با 
تجربه نیروگاه و تمرکز بر بومی سازی قطعات از 
رویکردهای اصلی ما می باشد که در این چندسال 
اخیر روندی رو به رشد را داشته است و توانستیم 
بخش زیادی از نیازهای خود را از این طریق تامین 
کنیم. لازم بذکر است نیروگاه رامین اهواز با ۶ 
واحد تولیدی بزرگترین نیروگاه بخاری کشور است 
و نقش مهمی در تامین برق مردم و پشتیبانی از 

شبکه سراسری برق کشور ایفا می کند.

بیان سیره و سبک زندگی شهدا با 
روش های نوین بسیار ضروری و 

مؤثر است
حوزه  دفتر  مسئول   - ابتکار  خبرنگار   - ایلام 
نمایندگی ولی فقیه بسیج دانشجویی و اقشار 
استان ایلام گفت: بیان سیره و سبک زندگی 
شهدا با روش های نوین و چند رسانه ای بسیار 
ضروری و مؤثر است و تأثیرات بالایی بر رفتار 

جوانان و نسل جدید دارد.
استان  گاز  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
ایلام؛ حجت الاسلام محسن پرویزی در نشست 
بصیرتی با موضوع سیره شهدا در سالن جلسات 
شرکت گاز استان ایلام با استفاده از روش چند 
رسانه ای به بیان سبک زندگی شهدا و جانفشانی 
آنان برای حفظ نظام و آرمان انقلاب پرداخت و 
ضرورت این روش ترویج سیره شهدا را توسط 

مسئولان فرهنگی استان مهم خواند.
سیره  و  شهدا  معرفی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
با  متناسب  و  نوین  های  به روش  آنها  زندگی 
اظهار  تبیین است،  نوعی جهاد  ذائقه جوانان 
داشت: شهدا در زمان دفاع مقدس از جان و 
مال خود گذشتند تا به نظام و آرمان های انقلاب 
آسیبی نرسد و امروزه باید این جانفشانی ها برای 
نسل جوان امروزی بازخوانی شود تا با فرهنگ 
الاسلام  حجت  شوند.  آشنا  شهادت  و  ایثار 
زندگی  با سبک  آشنایی  اینکه  بیان  با  پرویزی 
ارزش های  مسیر  در  جوانان  حفظ  در  شهدا، 
اسلامی و انقلابی موثر است، تصریح کرد: در 
شرایط کنونی که جنگ ترکیبی دشمنان علیه 
ارزش های اسلام و آرمان های انقلاب به اوج خود 
رسیده و دشمن همه  توان خود را به کار گرفته 
را مورد هجمه   بوم  این مرز و  تا ذهن جوانان 
شبهات متعدد قرار دهد، آشنا کردن جوانان با 
سبک زندگی شهدا، تنها راهی است می تواند در 
خنثی  سازی نقشه های پلید دشمنان و حفظ 
جوانان در مسیر ارزش های اسلامی مؤثر باشد.

فقیه  ولی  نمایندگی  حوزه  دفتر  مسئول 
ایلام گفت:  استان  اقشار  و  دانشجویی  بسیج 
برنامه ریزی برای معرفی مستمر سبک زندگی 
شهدا به جوانان با روش چندرسانه ای از جمله 
کارهای ضروری برای برون رفت از خطر استحاله 
جنگ  در  اسلامی  زندگی  سبک  و  فرهنگی 

رسانه ای همه  جانبه  کنونی است. 
حجت الاسلام پرویزی به بیان سبک زندگی 
با  مواجه  در  شهدا  عملکرد  تبیین  و  شهدایی 
مسائل فردی، خانوادگی، فرهنگی، اجتماعی و 
سیاسی و لزوم الگو گیری از آنان برای زندگی 
انتظار می رود  تاکید کرد:  و  پرداخت  امروزی 
که مسئولان فرهنگی استان و والدین برای این 

موضوع مهم برنامه ریزی کنند.
ایلام  استان  همچنین مدیرعامل شرکت گاز 
گفت: زنده نگهداشتن یاد و خاطره شهدا و حفظ 
حرمت و جایگاه خانواده  های آنان برای تداوم 
نظام و آرمان های انقلاب در همه زمان ها لازم 
و ضروری است. محمود کشاورز افزود: شهدا 
با نثار جان خود بخوبی از نظام و آرمان های 
امروزه مسئولان وظیفه  و  انقلاب دفاع کردند 
جوان  نسل  بین  در  را  فرهنگ  این  که  دارند 

امروزی گسترش دهند.

شیراز،  شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
تفاهم نامه ۶ هزار میلیارد تومانی شهرداری شیراز و 
بانک شهر در یکصد و سی  و هشتمین جلسه صحن 
علنی شورای اسلامی شهر شیراز در سرفصل های 
اوراق مشارکت، فاینانس و خط اعتباری منعقد شد.

مدیرعامل بانک شهر در این جلسه با بیان اینکه از 
گره گشایی از پروژه های شهری و اثرات ملموس مثبت 
شهردار  گفت:  می کنیم،  حمایت  مردم  زندگی  بر 
شیراز از بانک شهر و ظرفیت های آن به خوبی مطلع 
بوده و به نحو مطلوبی از آن استفاده کرده است تا 
عمرانی  پروژه های  حجم  بیشترین  امروز  جایی که 
فعال شهرداری ها در سطح کشور، در شهر شیراز 
عملیاتی شده و در کمترین کلان شهری شاهد چنین 

رویکرد و اقدامی هستیم.
سید محمدمهدی احمدی با بیان اینکه سهامداران 
عمده بانک شهر، شهرداری های کلانشهرهای کشور 
هستند، افزود: باوجودی که اکثر شهرداری ها امروز 
روبرو  تنگنا  با  مزایا  و  حقوق  پرداخت  بحث  در 
و  متعدد  پروژه های  شیراز  شهرداری  اما  هستند؛ 
متنوعی را در دست اقدام دارد. وی ضمن تبریک 
به شهردار شیراز برای بهره  برداری و افتتاح ۵۰ هزار 
میلیارد تومان پروژه های بزرگ شهری در دهه فجر 
امسال، عنوان کرد: در شرایطی که از نظر اقتصادی 
روبه رو  متعدد  چالش های  با  و  تنگناها  در  کشور 
است اما مردم شیراز توانسته اند از خدمات حاصل از 

پرژوه های عمران شهری بهره مند شوند.
بار دیگر به تعامل بسیار  مدیرعامل بانک شهر 
خوب شهرداری با بانک شهر اشاره کرد و گفت: در 
این راستا پروژه های متنوعی از سوی شهرداری شیراز 
معرفی شده و با توجه به خوش حسابی شهرداری 
شیراز، ارکان اعتباری بانک، تأمین مالی آنها را در 

دستور کار قرار داده اند.
احمدی تأکید کرد: امروز بانک شهر با اعتماد کامل 
وارد مشارکت جمعی شهرداری شیراز شده و این 
مهم به دلیل ایفای تعهدات از سوی شهرداری شیراز 
بوده است. وی در بخش دیگری از سخنان خود با 
اشاره به فاینانس ۱۰۵ میلیون یورویی اختصاص داده 
ماشین آلات،  خرید  برای  شیراز  به شهرداری  شده 
تجهیزات واگن و مترو، عنوان کرد: اجرایی شدن این 
تفاهم نامه منوط به اخذ مصوبه از بانک مرکزی و 
شورای پول و اعتبار است و با تحقق آن شهرداری 
شیراز پس از تهران، دومین کلان شهری خواهد بود 

که از این خط اعتباری استفاده می کند.
مدیرعامل بانک شهر یادآور شد: شهرداری شیراز 
توانسته است بازیگری عرصه بازار بورس و سرمایه 
را در این شرایط در کلان شهر شیراز عملیاتی کند 
که جای تبریک دارد. احمدی بیان کرد: برای تکمیل 
خطوط مترو هم تأمین خط اعتباری برای خرید ۲۱ 

دستگاه رام واگن تولید کشور به میزان ۵۰۰ میلیارد 
تومان انجام شده است. وی با بیان اینکه در بحث 
برات کارت ویژه پیمانکاران شهرداری شیراز در سر 
رسیدهای ۳، ۶ و ۹ ماهه نیز تفاهم نامه جدیدی 
تعریف شده است، گفت: این امر موجب پیشبرد 

پروژه های شهرداری خواهد شد.
مدیرعامل بانک شهر ادامه داد: در بحث نوسازی 
یک هزار دستگاه تاکسی نیز تفاهم نامه با شهرداری 
شیراز منعقد شده و ۵۰۰ میلیارد تومان خط اعتباری 
نیز برای تأمین مصالح توسط شرکت سرمایه گذاری 
شهر آتیه اختصاص یافته است. احمدی یادآور شد: 
اعتبار و  در طرح خرسندسازی که ویژه تخصیص 
تسهیلات به پرسنل شهرداری شیراز و شوراست، 
نیز ۱۵۰ میلیارد تومان اختصاص یافته که تاکنون 
وی  است.  شده  پرداخت  آن  تومان  میلیارد   ۷۵
عنوان کرد: تفاهم دیگر موضوع اجرای یونیت های 
سرمایه گذاری املاک است که این بحث در حوزه 

مسکن و مولدسازی بسیار اثرگذار خواهد بود.
راه اندازی  با  کرد:  تأکید  شهر  بانک  مدیرعامل 
ساخت  در  مشارکت  ساختمان،  و  زمین  صندوق 

و  املاک  صندوق  و  شد  خواهد  محقق  مسکن 
مشارکت  پروژه های  با  شیراز  شهرداری  مستغلات 
ساختمانی تمام شده دارای پایان کار و سند تک برگ 
وارد بخش سرمایه گذاری فروش متری می شود که 
این امر می تواند موجب هدایت سرمایه گذاری های 
خرد مردم به سوی این صندوق و سرمایه گذاری در 
ایجاد  آن شود. احمدی گفت: مولدسازی ملک و 
ارزش افزوده روی آن و سهیم شدن سرمایه های خرد 
در یونیت  های سرمایه گذاری به ویژه در شرایط تورمی 
بسیار اثرگذار بوده و موجب شده نقدینگی بسیار 

خوبی در اختیار شهرداری قرار گیرد.
وی با بیان اینکه شهرداری شیراز باید سهام سرمایه 
خود را در این بانک افزایش دهد، گفت: از شورای 
شهر می خواهیم به افزایش سهم شهرداری شیراز در 

این بانک رأی مثبت بدهد.
دنبال  به  کرد:  عنوان  شهر  بانک  مدیرعامل 
همکاری با شهرداری شیراز هستیم تا زمین مسکونی 
با  و  پیش بینی  مسکن  ملی  نهصت  پروژه  برای 
تولید واحدهای مسکونی، آن را در اختیار کارکنان 

شهرداری، شورا قرار دهد.

شهردار کلان شهر شیراز با تصریح بر این نکته که 
امروز ارتباط شهرداری با بانک شهر در سطح خوبی 
قرار دارد، گفت: حدود ۱۴ ماه پیش، در حاشیه سفر 
مدیرعامل بانک شهر به این کلان شهر، تفاهم نامه 

۲۰ هزار میلیارد تومانی مبادله شد.
محمدحسن اسدی اعلام کرد: درحال حاضر بیش 
از یک سوم توافقات و بندهای این تفاهم نامه اجرایی 
شده است. وی در بخش دیگری از سخنان خود با 
تأکید بر این موضوع که سیستم فعلی بانک شهر 
امروز  گفت:  پویاست،  و  فعال  چابک،  سیستمی 
بانک شهر در تمام پروژه های بزرگ و متوسط شهری 
با ارائه تسهیلات و وام به پیمانکاران، عاملیت فروش 
اوراق مشارکت و سایر مدل های تأمین مالی حضور 
دارد. شهردار شیراز خاطرنشان کرد: در سفر امروز 
مدیرعامل بانک شهر به این کلان شهر بخش دوم 
این تفاهم نامه وارد مرحله عملیاتی و اجرایی خواهد 
و  واگن  تأمین  موضوع  به  آن  از  بخشی  که  شد 

تجهیزات مترو این کلان شهر اختصاص دارد.
لازم به ذکر است، این تفاهم نامه با تصویب شورای 

اسلامی شهر شیراز عملیاتی خواهد شد .

در یکصد و سی  و هشتمین جلسه صحن علنی شورای اسلامی شهر شیراز منعقد شد

تفاهم نامه ۶۰۰۰ میلیارد تومانی بانک شهر با شهرداری شیراز  
تفاهم نامه ۶ هزار میلیارد تومانی شهرداری شیراز و بانک شهر در یکصد و سی  و هشتمین جلسه صحن علنی شورای اسلامی شهر شیراز در 

سرفصل های اوراق مشارکت، فاینانس و خط اعتباری منعقد شد.

باوجودی که 
اکثر 

شهرداری ها 
امروز در بحث 

پرداخت حقوق 
و مزایا با تنگنا 
روبرو هستند؛ 
اما شهرداری 

شیراز 
پروژه های 

متعدد و 
متنوعی را در 

دست اقدام 
دارد

مدیرعامل آبفای استان البرز :
بحران آبی در ۳ روستای بخش آسارا برطرف شد

مدیرعامل آبفای استان البرز از ادامه روند جهاد آبرسانی در روستاهای 
استان خبر داد و گفت: طی عملیات عمرانی چالش کم آبی در ۳ روستای 
بخش آسارا برطرف شد . حمیدرضا نامداری، مدیرعامل شرکت آبفای 
استان البرز، امروز در جمع اصحاب رسانه، گفت: ۳۵.۵ میلیارد 
ریال برای تداوم جهاد آبرسانی به روستاها از محل اعتبارات عمرانی 

و جاری در ۳ روستای کوهستانی منطقه آسارا هزینه شده است.
روند جهاد  ادامه  در  کرد:  اظهار  البرز  آبفای  مدیرعامل شرکت 
آبرسانی به روستاها، تأمین و توزیع آب روستاهای سرودار، پورکان 
و آسیاب درگاه از توابع شهر آسارا، مجموعا با جمعیت ۶۰۰ نفر سکونت 
دائم و ۱۰۰۰ نفر شناور در دستورکار قرار گرفت. این مقام مسؤول با بیان اینکه 
روستاهای فوق دارای ۲ حلقه چاه و یک چشمه با مجموع آبدهی ۱۴ لیتر برثانیه است، اضافه کرد: ۳ 
مخزن بتنی به میزان ۳۷۰ مترمکعب که در فصول گرم و پرمصرف سال دارای تنش آبی بود، از جمله 

اصلی ترین عوامل ایجاد بحران آب قلمداد می شوند.
وی به فقدان مخزن کافی در این روستاها اشاره کرد و افزود: وجود شبکه های فرسوده با قدمت ۶۰ 
ساله، ۲ شبکه ای غیرمجاز، عبور لوله زیر ساختمان های مسکونی، وجود تأسیسات زیربنایی متعدد در 
مسیر سنگی و عرض کم معابر از دیگر چالش های پیش روی این مناطق است که جهت رفع آنها کار 

بازسازی تأسیسات آبرسانی سه روستای مذکور از ۱۴۰۱ شروع و تا آبان ۱۴۰۲ به اتمام رسید.  
وی در ادامه تصریح کرد: در یک اقدام جهادی با هدف ساماندهی وضعیت تامین و توزیع آب 
روستاهای مذکور، مجموع  نسبت به بازسازی و اصلاح شبکه توزیع آب ۳ روستا به میزان: ۳۲۶۴متر 
از جنس پلی اتیلن با اقطار ۴۰تا۹۰ میلیمتر، ۱۹۹فقره انشعاب آب فرسوده و ایمن سازی تاسیسات با 

اجرای دیوار کشی مخزن آسیاب درگاه انجام شد. 

برای نخستین بار در آبفا شیرازصورت گرفت
راه اندازی شناسه تائید خدمت رسانی در آبفا شیراز 

رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شیراز گفت: جهت 
ارتقاء سطح خدمت رسانی و افزایش رضایتمندی مردم برای نخستین 
بار در سطح شرکت های آب و فاضلاب کشور، در کلان شهر شیراز 

فرآیندی به نام شناسه خدمت رسانی راه اندازی شده است.
بهمن بهروزی افزود: پس از اجرایی شدن و به کارگیری سیستم 
CRM در سامانه دفتر مدیریت ارتباط با مشتریان، جهت ارتقاء 
سطح خدمت رسانی و افزایش رضایتمندی مردم در کلان شهر شیراز 
شناسه تائید خدمت رسانی با بهره گیری از علم و تکنولوژی انجام شد.

 CRM وی راه اندازی شناسه تائید خدمت رسانی را خدمتی دیگر از حوزه
اعلام کرد و ابراز داشت: این پروژه یکی از ۱۱ پروژه ی مرکز ملی مدیریت ارتباط 

با مشتریان شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور می باشد.
وی خاطرنشان کرد: ارسال شناسه چندرقمی یکتا بعد از اتمام خدمت درخواست شده به شماره 
همراه متقاضی و ارائه آن از سوی مشترک و در صورت پایان کار و جلب رضایت مشترک، اطلاع رسانی 

کمیت و کیفیت خدمت ارائه شده به مسئول اکیپ های امداد، از جمله خدمات این سیستم است.
بهروزی اذعان داشت: این روند نمونه بارز نظارت آنی تا اتمام کار می باشد و از این طریق می توان 
زمان حضور را بصورت لحظه ای کنترل و اطلاع رسانی نمود و از هدر رفتن توان نیروی انسانی و 
به مشترکین  ارائه خدمت  راندمان  افزایش  به  هزینه های صورت گرفته جلوگیری کرد و درنهایت 
منجر می شود. مدیرعامل آبفا شیراز ابراز کرد: این پروژه مبنایی برای ارزیابی پیمانکاران در بخش 
خدمات فوریتی می باشد که به زودی در خدمات غیر فوریتی نیز بکار گرفته خواهد شد. وی گفت: 
درخواست هایی که بدون گواهی پایان کار در سیستم باقی بماند مورد پایش، بررسی و تحلیل واقع 
خواهد شد و با توجه به گزارش ثبت شده می توان عملکرد کلی پیمانکار در طول قرارداد را ارزیابی نمود.

عضو شورای اسلامی شهر کرج :
فرآیند خرید اتوبوس های برقی دچار اشکال است

عضو شورای اسلامی شهر کرج گفت: فرآیند خرید اتوبوس های برقی دچار 
اشکال است و باید زیرساختهای لازم در خرید اتوبوس ها لحاظ شود.

علی قاسم پور در نطق پیش از دستور یکصد و چهل و چهارمین 
جلسه رسمی شورای شهر با بیان اینکه خرید اتوبوس های برقی 
و  شکلی  ایرادات  است،اظهارداشت:  شکلی  ایرادات  دارای  کاملا 
ماهیتی تعاریف خاص خود را دارد وقتی ایراد شکلی گرفته می شود 
به راحتی به ایراد ماهیتی میرسیم، وقتی یک کار ایراد شکلی نداشته 

باشد در ماهیت سخت است که ورود کرد. 
عضو شورای اسلامی شهر کرج به ایرادات شکلی خرید اتوبوس ها اشاره 
و تصریح کرد: فرایند خرید اتوبوس های برقی بدون مصوبه شورای شهر و کلا 
در طول سه روز و بدون در نظر گرفتن و عدم بررسی اسناد بالادستی و فنی اتوبوس ها خریداری شده 
است. وی خاطرنشان کرد: امروزه کلانشهر کرج با کمبود شدید اتوبوس در خطوط شهری مواجه است 
که شهرداری با این میزان هزینه می توانست دو اتوبوس گازوئیلی خریداری کند و به سرعت حمل و 
نقل شهری کمک شایانی کند.  قاسم پور هر گونه شائبه شخصی در خرید اتوبوس ها را رد کرد و اذعان 
کرد: خرید اتوبوس ها بدون مصوبه شورای شهر اقدام شده است در این راستا به شهردار تذکر می دهم 
که اگر تا هفته آینده جواب قانع کننده ای در خصوص خرید اتوبوس ها و شرایط استفاده از آنها اعلام 

نشود و به اقناع نرسیم از ماده ۸۳ استفاده خواهم کرد.
 قاسم پور در بخش دیگری از سخنانش به توزیع آسفالت دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج توسط 
شهرداری اشاره کرد و یادآور شد:تفاهم نامه ای در سال ۹۹ توسط شهرداری و دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد کرج مبنی بر توزیع آسفالت به مبلغ یک میلیارد و دویست میلیون تومان انعقاد شده است که 

تمام بندهای حقوقی آن مشخص است.

رییس ستاد هماهنگی کانون های مساجد کشور:

رییس ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی و هنری مساجد کشور 
با اشاره به راه های جذب جوانان در مساجد گفت: مساجد در عرصه 
بازطراحی نظام مهندسی فرهنگی کشور نقش تاثیرگذار و مطلوبی 
و  فرهنگی  کانون های  هماهنگی  ستاد  رییس  داشت.    خواهند 
هنری مساجد کشور با اشاره به راه های جذب جوانان در مساجد 
گفت: مساجد در عرصه بازطراحی نظام مهندسی فرهنگی کشور 
کمال  حجت الاسلام  داشت.  خواهند  مطلوبی  و  تاثیرگذار  نقش 
خداداده در نشستی با اهالی رسانه در اهواز در اداره کل فرهنگ 
و  بلند مدت  امری  را  تربیت  و  رشد  اسلامی خوزستان،  ارشاد  و 
متأثر از علل مختلف عنوان کرد و اظهار کرد: برای جبران بخشی 
از ضعف های حوزه تربیت فرهنگ و هنر باید نگاه را به مکان هایی 
همچون مساجد که دیدگاه توحیدی و انقلابی دارند معطوف کرد. 
رییس ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی و هنری مساجد کشور 
بر ضرورت بازطراحی در عرصه نظام مهندسی فرهنگی کشور تاکید 
کرد و گفت: قطعا مساجد در این حوزه می تواند تاثیرگذاری های 
مطلوبی برای جامعه داشته باشد. وی اصلاح ساختار و گفتگو با 

زبان هنر را از جمله عوامل ایجاد جذابیت برای جوانان و نوجوانان 
عنوان کرد و هدف از کارهای فرهنگی و هنری در مساجد را انجام کار 
تربیتی و جمعی و ایجاد حال خوب دانست. رییس ستاد هماهنگی 
کانون های فرهنگی و هنری مساجد کشور با اشاره به جدیدترین 
ساختار شورای سیاست گذاری کانون های فرهنگی هنری مساجد 
توضیح داد: اعضای این شورا باید از فعالیت های کانون های فرهنگی 
هنری مساجد حمایت کنند اگر این شورا به خوبی تبیین شود دیگر 
شاهد موازی کاری نخواهیم بود. وی با بیان اینکه زمانی زیست بوم 
زندگی مردم بر مبنای مسجد بود توضیح داد: سبک زندگی که امروز 
برای مردم ایجاد کرده ایم به گونه ای است که موانع آن ها برای حضور 
در مساجد را برطرف نکرده و مردم وقتی برای حضور در مسجد بودن 
ندارند. خداداده افزود: وقتی از حضور نوجوانان و جوانان صحبت 
می شود باید دید که نهادهای فرهنگی و تربیتی سبک زندگی را 
چگونه طراحی کرده اند که حضور آنان در مسجد گنجانده شود. وی 
تاکید کرد: در حوزه مدیریت و اداره مسجد همواره انجام اقدامات 
ثمر  کارها  همه  بیفتد  اتفاق  این  اگر  که  است  ضروری  جهادی 

می دهد.  رییس ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی و هنری مساجد 
کشور اضافه کرد: باید توجه داشت که کارنامه ما در حوزه فرهنگ، 
صفر نیست اما با قله ایده آل و آرمان ها فاصله داریم؛ بنابراین تداوم 
روحیه بسیجی و جهادی در انجام امور ضروری است. وی در پایان 
درخصوص شکل گیری "مجمع اخوت جهان اسلام" گفت: مقدمات 
این طرح در مساجد سوریه، لبنان و عراق اجرایی می شود که در 
همین راستا تلاش داریم که مساجد به عنوان نهادهای مردمی با 
هم ارتباط داشته باشند. منادی گفت: با رویکرد جدید و برنامه های 
فرهنگی و هنری که برای کانون های مساجد دیده شده به دنبال 
اظهار  پرورش هنرمندان متعهد مسجدی هستیم. مجید منادی 
کرد: مسجد مرکز و مقر اصلی فرهنگ، هنر و تمدن اسلامی است. 
اینکه مبنای  با بیان  مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان، 
استان خوزستان مبنایی فرهنگی، انقلابی و دینی است، افزود: این 
استان در رویدادهای فرهنگی همواره پیشگام بوده و همین موضوع 
و ظرفیت و نام بزرگ خوزستان در تمام کشور مسئولیت های ما را به 
عنوان متولیان امور سخت و سنگین می کند. وی همچنین با اشاره به 
اینکه ظرفیت های طبیعی استان خوزستان بی شمار هستند، تصریح 
کرد: خوزستان افزون بر مواهب طبیعی و خدادادی مهد تمدن ایران 
زمین، دروازه ورود تشیع به کشور، پایتخت دفاع مقدس و معراج 
شهدای ما است. منادی خاطر نشان کرد: استان خوزستان همواره 
مساجد تاثیرگذار و قوی و رویکردی مردم محور داشته و در این 
میان کانون های فرهنگی و هنری مساجد نیز وظایفی برگرفته از نام 
خود دارند. وی ابراز کرد: با رویکرد جدید بنا داریم توسط کانون های 
فرهنگی و هنری مساجد برنامه های هنری ویژه ای را اجرا کنیم که 
به پرورش هنرمندان متعهد مسجدی منجر شده تا در حوزه های 
مختلف هنری فعالیت داشته باشند. وی عنوان کرد: برنامه هایی با 
محوریت سبک زندگی اسلامی، هنر اسلامی و هنر متعهد در برنامه 
کانون های فرهنگی و هنری مساجد بوده تا افراد با فرهنگ اسلامی 
در بستری مثل مسجد پرورش پیدا کرده و بتوانند به هنرمندی 
متعهد تبدیل شوند.  مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان، به 
همکاری ارکان مختلف در مساجد اشاره کرد و یاد آور شد: امیدواریم 
با همکاری تمام ارکان مسجد بتوانیم از ظرفیت بزرگ فرهنگی و 
هنری موجود در مساجد استفاده و برداشت کافی را داشته باشیم.

مساجد در بازطراحی نظام فرهنگی کشور تاثیرگذاری مطلوبی خواهند داشت


